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La Consellera de la Presidència de la Generalitat de Catalunya, el cònsol de Veneçuela

a Barcelona, i el president l’FCF han presentat el partit al Palau de la Generalitat.

Al Pati dels Tarongers del Palau de la Generalitat ha tingut lloc la fotografia oficial de la

presentació institucional del partit internacional amistós entre Catalunya i Veneçuela.

La Consellera de la Presidència del Govern de la Generalitat de Catalunya, Elsa

Artadi, ha rebut el cònsol de Veneçuela a Barcelona, Ricardo Capella; i el president de

la Federació Catalana de Futbol, Joan Soteras, a la Sala Tàpies. Després d’una

recepció en privat, s’han dirigit a la Sala Torres Garcia, on ha tingut lloc la presentació.



El president de la Federació Catalana de Futbol, Joan Soteras, ha estat el primer en

prendre la paraula i ha dit que “avui presentem l’acte més important de la Federació i,

enguany, de manera inèdita, hem aconseguit que la RFEF ens doni data FIFA per

poder-lo celebrar. Això és molt important perquè d’aquesta manera se li dona més

importància al partit de la nostra Selecció. Vull agrair a la Generalitat de Catalunya per

rebre’ns, estem a la seva disposició. Esperem que Girona ens doni el plus que necessita

aquest partit i que s’ompli l’estadi”. Soteras ha afirmat que “Veneçuela és una de les

Seleccions més importants que ens hem trobat en els últims anys. Serà un gran partit

de futbol”.



El cònsol veneçolà, Ricardo Capella, ha explicat que “estem molt agraïts per participar

en aquest partit, el qual està dins de la nostra fase de preparació per a la Copa Amèrica

i, per suposat, ens enfrontem a una Selecció ben experimentada. Veneçuela vindrà

amb jugadors veterans, amb experiència, però la base és de la Selecció sub 20, que va

ser subcampiona mundial fa dos anys. El duel anirà bé per a que coneguin els nostres

jugadors. Esperem que Girona ens rebi molt bé”.



Finalment, la Consellera de la Presidència de la Generalitat, Elsa Artadi, ha conclòs la

presentació donant les gràcies “per ser aquí per presentar aquest partit, i a Girona per

involucrar-se. Si mirem la trajectòria de la Selecció Catalana, veurem que el partit de la

setmana vinent amb Veneçuela és dels millors rivals que hem tingut. Vindrà de jugar

amb Argentina i estarà en un bon moment de forma. El fet de jugar en data FIFA ajuda

molt als jugadors, a la Selecció i, sobretot, a l’afició, ja que farà que el duel tingui molta

intensitat”. Artadi ha comentat que “el partit de dilluns anirà més enllà del que serà la

festa i la competició esportiva, tindrà un punt de reivindicació que ens permetrà ser

presents al món. I també quan el país viu uns moments molt complicats, hi haurà un

lligam molt especial entre afició i Selecció. Sabem que a Girona es viu molt la festa del

futbol.  La importància que té per a la societat, per l’economia, per com es mou la nostra

gent, hem volgut fer la presentació a la casa de tots els catalans. A Girona esperem

celebrar una victòria, però també la gran festa del futbol”.



Per acabar l’acte, el president de l’FCF ha fet entrega de la samarreta de la Selecció

Catalana Absoluta a la Consellera de Presidència. Posteriorment, totes les autoritats

s’han fet la fotografia conjunta amb el trofeu i les samarretes del partit al Pati del

Tarongers.

A la presentació institucional també han assistit els vicepresidents de l'FCF Josep



Llaó, Jordi Terés  i Jordi Bonet; els directius Francesc Folguera, Paquita Linares,

Jaume Plaza, Víctor Güell i Rossend Abella; i el director de la Lliga Catalana de

Futbol Sala de l'FCF, José Miguel Calle.

GALERIA D'IMATGES

http://fcf.cat/media/album/recepcio-institucional-catalunya-venecuela-al-palau-de-la-generalitat/1


VÍDEO PORTADA

 

https://www.youtube.com/watch?v=nd032qwby9o

